學校位置、校園環境 Location and School Environment
位置 Location
1. 本校位於花蓮市市中心區域，鄰近舊酒廠文創園區、中華派出所、豐興餅舖及富野飯店…等重要地標，鄰近道路交通繁忙，是人口聚集區域。本校多數學生家庭社經地位是中等，父母重視子女教育。
2. 本校校園處於二條交通要道間，南側是中華路，北側是林森路；南北側皆設有校門，供親師生進出校園。東側與民宅相鄰，西側緊臨富野飯店之私人停車場。

1. Our campus is located in downtown Hualien with easy accessibility to many well-known landmarks: Hualien Cultural and Creative Industries Park, 1928 Feng Shing Food, and Hoya Resort Hotel Hualien. As the school is situated in the busiest and the most populated area of Hualien County, a good proportion of our students come from middle class families that greatly value their children’s education. 
2. The main gates of the school are set on Zhonghua Road in the north and Linsen Road in the south, two of the busiest streets in Hualien, while a residential area and the Hoya Resort’s private parking lot are located in the east and the west sides of the school respectively.


校園環境Campus Environment
1. 本校校地總面積雖僅0.8公頃，但各項設施設備完善，符合教學和學習需求。
2. 戶外空間設置有全長180公尺的PU楕圓形跑道、2處藍球場、2處躲避球場及3處體能遊具；室內則設有體操教室、桌球室、高爾夫球揮桿室。學生擁有充足的空間，參與各項活動。
3. 除各班有專屬的班級教室之外，另外設有3間圖書室、1間電腦教室、2間自然科教室、1間英語教室、1間音樂教室、1間美勞教室。學生都能利用教學設施設備，積極投入學習。
4. 安全校園：a.門禁管制，維護師生安全。b.戶外校園皆清晰可見，沒有隱蔽空間。

1. The total land area of Jhong Siao Primary School is about 8,000 square meters with multiple different facilities to meet learning and teaching needs.
1. Students of the school can participate various activities within the spacious campus. The outdoor area is well equipped with a circled PU racing track (180 meters), 2 basketball courts, 2 dodgeball courts, and 3 sets of recreation facilities for physical training. In the indoor area, there are classrooms specially built for gymnastics, table tennis, and golf driving.
1. In addition to homerooms for every class, there are 3 libraries, 1 computer classroom, 2 natural science classrooms, 1 English classroom, 1 music classroom, as well as 1 art and craft classroom on the campus. All the classrooms are designed exclusively for students to fully engage in their studies and interests.
1. [bookmark: _GoBack]The campus is well protected with strict access control to secure the safety of students and staffs, and there are no hidden spaces outside the campus for potential threats.
